

更換冬季校服事宜

敬啟者：

由於近日天氣開始轉涼，學生可於 11 月 1 日（星期一）起至 12 月 4 日（星期六）期間內轉換冬季校服。由 12 月 6 日（星期一）開始，全體學生均需穿著整齊冬季校服上學。

備註：

1. 校服供應商「華生針織製衣廠」將於 10 月 27 日(星期三)上午九時半至十時半到校派發已訂購的冬季校服。已訂購冬季校服的學生請帶同收據及未付之款項回校領取校服。
2. 家長可直接到校服供應商門市部購買冬季校服。
地址：元朗屏會街 9 號同發大廈 N 舖閣樓
電話：2443 4872
3. 有關服務純屬方便家長和學生，家長可以自由選擇是否向上述供應商購買相關服務及產品，但校服需符合本校要求。
4. 負責人：黃霏嵐老師 2476 2414

此致

貴家長



校長曾卓龍謹啟

二零二一年十月二十日

註：請於10月22日(星期五)或以前簽覆電子回條。

Change of Winter School Uniform

Dear Parents/Guardians,

Please be informed that all students must wear full winter uniform with effect from 6th December, 2021 (Monday). From 1st November, 2021 (Monday) to 4th December, 2021 (Saturday), your child may have the option of wearing either summer or winter uniform to school.

Remark:

1. The supplier Wah Sang Knitting & Garments FTY will come to school from 9:30a.m. to 10:30a.m. on 27th October, 2021 (Wednesday). For those students who have ordered new uniforms, please bring your receipt and the balance payment.
2. Parents can buy the winter school uniform in the supplier store directly.
Address: Shop N, M/F, Tung Fat Building, 9 Ping Wui Street, Yuen Long, N. T.
Contact no.: 2443 4872
3. Parents are free to choose whether or not to purchase the products from the supplier.
However, the uniforms you bought must meet our requirements.
4. Teacher-in-charge: Miss Wong Fei Lam at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr. Tsang Cheuk Lung
Principal

*Please sign the e-notice on or before 22nd October, 2021 (Friday).